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Örebro Sportklubb  

Ungdomsklubb 

ÅRSMÖTE 

Protokoll 

2023-03-28 

PROTOKOLL vid ÖSK Ungdoms årsmöte 2023-03-28 

Dag Tisdag 28 mars 

Kl 18:00 

Plats ÖSK Ungdoms klubbhus, Landbotorpsallén, Örebro 

Närvarande: 

Enligt bifogad närvarolista 

1. Mötets öppnande och fastställande av röstlängd 

Ordf. Hans Tedsjö öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Närvarolistan fastställdes som 

röstlängd (Bilaga 1) 

 

2. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 

Kallelse via hemsidan (2023-01-23) och anslag i klubbhuset. Mötet ansågs vara behörigt 

utlyst. 

 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

a) Peter Beijer valdes till ordförande 

b) Micaela Palmér valdes till sekreterare 

c) Sebastian Wedenberg och Fabian Arvidsson valdes till justeringsmän och rösträknare 

 

4. Fastställande av dagordning 

Punkten motioner flyttades upp i dagordningen. Därefter fastställdes den stadgeenliga 

föredragningslistan fastställdes.  

 

5. Föreningens verksamhetsberättelse inklusive ekonomisk redovisning för det senaste 

verksamhetsåret 

Controller Isabelle Fredriksson presenterade antalet aktiva i föreningen, totalt 80 lag och 

cirka 1900 aktiva ungdomar. 11-årsraset diskuterades, men ÖSK Ungdom har inte drabbats 

av detta utan har till och med en viss ökning. Raset brukar vara större på flicksidan, men vi 

ökar istället mer på den delen. 

Klubbchef Niklas Aronsson presenterade våra medlemsantal som är väldigt stabila och vi har 

även ökat något trots corona. Vi är stabila i både flickor och pojkar, men skulle gärna vilja nå 

ännu fler flickor. Ideella krafterna är också stabila.  

Isabelle presenterade det ekonomiska utfallet, där lagförsäljningarna har ökat men även 

utgifterna då många lag åkt iväg på cuper. Örebrocupen Innebandy gick inte riktigt så bra 

som planerat, samtidigt som Örebrocupen Handboll och Select Cup slog rekord. Vi fick även 

en utdelning på 650 000 kr från Örebrocupen som gick väldigt bra i år, där vi är delägare. 
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Vi hade en betydligt högre elräkning som vi inte får söka förrän under våren. Resultatet är 

rätt likt mot planerad budget. 

Rapporterna godkändes 

Verksamhetsberättelsen har funnits på föreningens hemsida i stadgeenlig tid före årsmötet 

(2023-03-21).  

Verksamhetsberättelse ÖSK Ungdom 2022 (bilaga 2) 

 

6. Revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen i sammandrag lästes upp. Vi har både en professionell revisor samt en 

lekmannarevisor. Revisorerna har inga anmärkningar och tillstyrker att årsmötet 

- Fastställer resultat och balansräkning 

- Beviljar styrelsens ledamöter och kanslichefen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 

Årsbokslut och revisionsberättelse 2022 (bilaga 3) 

 

7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för det gångna året på revisorernas förslag på resultat- och 

balansräkningar. 

 

8. Behandling av propositioner från styrelsen 

a) Inkommande motioner – Inga motioner har inkommit 

b) Handlingsplan och fokusområden 2023 

Ordförande Hans Tedsjö presenterade varumärkesresan ”Resan mot visionen” där vi har 

flera framgångsområden som vi satsar på för att som vision nå ”Ett vi att vara stolt över”. 

Vi vill vara ett högfungerande team. Vi landade på 78 i Nöjd Medlems Index, vilket vi är 

nöjda med. 

Klubbchef Niklas Aronsson pratade om att vi satsar mycket på utbildning i samband med 

en av våra huvudsponsorer Nercia. Nästintill all personal går projektledarutbildning för 

att få ännu bättre struktur på projektarbetet. Våra event är det som vi får in större 

kapital och inte på medlemsavgifterna. Vi har en ny kommunikationsplan och är mycket 

mer aktiva på sociala medier. Vår anläggning har vi satsat och satsar mycket på, 

konstgräset byttes i somras och belysningen har bytts till LED. Framåt ska vi byta kök, 

större parkering, måla om huset samt skaffa solceller.  

Årsmötet fastställde planen. 

Verksamhetsplan 2023 (bilaga 4) 

 

c) Budget för 2023 

Controller Isabelle Fredriksson föredrog styrelsens förslag till budget för 2023. Årsmötet 

godkände budgeten. 

Förslag till budget 2023 (bilaga 5) 

 

9. Val 

Inga nyval utan omval i år. 

a) Ordförande – Enda förslaget var Hans Tedsjö, vilket godkändes som ordförande på 2 år 

Kvarstående vice ordförande Tommy Sjöstrand (1 år kvar) 
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b) Ledamöter – Jenny af Ekenstam och Kristin Öhrn valdes som ledamöter på 2 år 

Kvarstående ledamöter är Sabina Banck, Magnus Jonsson och Per Axelsson (1 år kvar) 

c) Revisor och revisorssuppleant – Mats Karlsson, revisor, valdes på 2 år. Tage Liljeson, 

valdes till suppleant på 2 år. 

Kvarstående revisor är Jim Wahlström, KPMG och Sofia Mårtensson, KPMG (1 år kvar) 

d) Ledamöter till valberedningen – Per Andersson Banck valdes till ordförande i 

valberedningen, resterande platser (minst 2 st) är vakanta. Frågan tas upp på höstmötet. 

 

10. Årets ungdomsledare 

Handbollsledaren Peter Karlsson valdes till Årets Ungdomsledare 2023. 

 

11. Övriga frågor 

Klubbchef Niklas Aronsson presenterade förslag om att höja årsavgiften från 100 kr till 200 kr 

för alla. Detta tas upp på höstmötet. 

  

12. Avslutning 

Ordförande Hans Tedsjö valde några avslutande ord. Årsmötet avslutades. 

 

 

 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Peter Beijer    Micaela Palmér  

Ordförande    Sekreterare 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Sebastian Wedenberg   Fabian Arvidsson 

Justerare    Justerare 
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Bilaga 1 

Närvarolista med röstlängd 

Magnus Burklint 

Fabian Arvidsson 

Anders Hellman 

Daniel Hasselstrand 

Magnus Jonsson 

Sabina Banck 

Hans Tedsjö 

Jenny af Ekenstam 

Kristin Öhrn 

Tommy Sjöstrand 

Peter Karlsson 

Micaela Palmér 

Niklas Aronsson 

Peter Beijer 

Isabelle Fredriksson 

Per Axelsson 

Sebastian Wedenberg 

 

Utan röstlängd 

Maria Ekström 


